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W uzuPełnieniu petycji z dnia 17 września2al9r. złozonej przez grupę podmiotóu,,

składającą się z mieszkańcow miejscowości Górzyca i okolic, rodzin, rodziców i opiekunórv

uczniórv SzkoĘ Podstawowej w Górzycy, w związku z pismem Urzędu Gminy lv Górzycy
z dnia 08 Pażdziernika 2al9r. nr GP.702I.33.Z019 - wskazuje się, iż grupa powyzsza jest

reprezentowana przez Panią Monikę Arnbroziak, ze wskazaniem ądresu do korespondencji:

69-113 Górryca,, Os. Kwiatowe l4B/5.

Do przedmiotorvej petycji zostały dołączone podpisy osób ją wno§zących wraz z podpisem

clsoby reprezentującej w/w grupę podmiotórv.

JednoczeŚnie w uzupełnieniu petycji, jako osoba reprezentująca podmiot zbiorowy wyrażam

zgodę na Przetw&rzanię moich danyeh osobowych (imienia i nazwiska) w trybie przepisów

o ochronie danych osobowych (RODO).

Zgodnie z ań.4 ust,3 ustawy o petycjach rłl,rażam zgodę na ujawnienie na

internetorvej podmiotu rozpatnrjącego petycję lub urzędu go obsługującego rnoich

osobowych, jako osoby reprezentującej grupę podmiotów wnoszących petycjg.
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P§TYCJA OBYWATEL§KA

w sprawie budowy boiska przy Szkole Podstawowej w Gótzycy

My niżej podpisani, mięszkańcy Córzycy i okolic, rodziny, rodzice i opiekunorvie

uczniów Szkoły Podstawor,vej w Górzycy. zwracamy się do Wojta Gnriny Górzyca oraz

Radnych Gminy Górzyca z apelem i prośbą, o w§zczęcie procedury realizacji projektu

budowy obiektu §portowo-rekreacyj nego o charakterze otwartym.

Miejscem realizacji projektu pn. ,,Budowa ogólnodostępnego wielofunkcyjnego boiska

o t}awierzchni z traw}, syntetycznej, otoczonego bieznią tartanową" jest teren przy ul.

Wolności 17, położony zabudynkiem szkĘ. Aktualnie na tym terenie znajduje się zrraczny

niezagospodarowany plac oraz częśc teręnu pokryta §tarym, popękanym asfaltenr, ktory

słuzy uczniom jako boisko szkolne.

Plac ten używany jako boisko szkolne nie spełnia wymogów dla realizacji planórr,

dydŃtycznych, ani wynrogów bezpieczeństwa naszych dzieci.

Brak podstarvowych obiektór,v i urządzeń do realizacji zajęć sportorvych w ramaclr

obligatoryjnych lekcji - powoduje, iz dzieci i młodzież uczęszczająca do naszej szkoł1'.

biega po błocie lub po zniszczonym, kruszejącyn asfalcie.

po dokładnej analizię argumentów za i przeciw realizacji projektu, zdecydowanie

i kategorycznie sfwierdzamy, ze wybudowanie tego obiektu jest konieczne i musi on

powstać w najlaótszym możliwym tcrminię.

Nie znamy powCId$, dt* którego teu obiekt miaĘ nie powstaó.

Ębudowanie teg§ boisk* jest absolutni* niezbędn* do reatizacji
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elydak§cznych szkoły. Brak realizacji tego projektu spowoduje pogłębianie się deficytu

akrywności fizycznej kilkuset uczniów tej placówki, a każda zwłoka w czasie rłpłynie na

pogorszenie się tej, i tak drama§cznej sytuacji.

Od lat plan budowy boiska szkolnego jest odkładany na inny bardziej dogodny termin

z uwagi na brak środków finansowych, jednakże znajdują się środki na inne inwestycje.

problem braku boiska szkolnego jest zadaniem priorytetowym do rozwiązania, gdyz tak

duża ilość uczniór,v lv naszej szkole w miejscorvości gminnej nie posiada zapelvnionych

warunków do uczestnictwa w podstawowych zajęciach wychowania fizycznego, & co za

rym idzie _ osoby prowadzące takie zajęcia nie mogą doy7eć potencjafu swoich uczniow.

Nie jest chlubą szkoły prezentolvanie uczniom i rodzicom terenu należącego do placólvki

szkolnej, który ma spełniać rolę boiska szkolnego, a który znacznie odbiega od standardów

boisk, które znajdują się nawet w innych ma§ch miejscowościach Gminy.

Wspólnie doszliśmy do wniosku, że budowa boiska będzie fundamentalnym krokiem

w kierunku zapocżątkowania zmian w śrviadomości naszych dzieci i wspołobywateli, do

zbudorvania r,v nich rviary i przekonania, że nasze zdrowie jest rv nasz1,'ch rękach. Ab;'ta

prosta i ktzepiąca idea zostala zręalizowana, niezbędnynr jest ujęcie planórv utworzenia

boiska szkolnego w buóżecie na przysĄ rok bu*źetowy.
"!

Nasze wspólne pieniądze mozemy tu wydać w mądry sposób, o co apelujemy do organów

decyzyjnych, kieĄąc z olbrzymią nadzieją tę pe§cję. 1.r
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